
43www.fieldmanager.nl

Wat zijn de doelen van VTN? 

Wij hebben in een convenant met Koninklijke 

Nederlandse Lawn Tennis Bond (KNLTB) uitge-

sproken dat wij ons inzetten voor bevordering 

van kwalitatief goede accommodaties en goede 

informatievoorziening naar de verenigingen. 

Tevens is  VTN  het contactorgaan vanuit de aan-

nemers met NOC*NSF, Isa Sport en KNLTB. 

 

Waarom zijn de tennisclubs zo belangrijk? 

Omdat onze opdrachtgevers in de tennismarkt 

voornamelijk tennisverenigingen zijn. Hierdoor 

bepalen zij wat er door wie gebouwd gaat wor-

den.  

 

Wat doen jullie voor hen? 

Wij informeren de verenigingen over verschillende 

baansoorten, constructies, mogelijke risico’s en 

keuringsprocedures. Elke door een VTN-lid aange-

legde tennisbaan wordt gekeurd en voorzien van 

een certificaat van NOC*NSF/Isa Sport en KNLTB. 

Door het benoemen van risico’s en een juiste 

advisering met betrekking tot de constructie en 

toplaag zijn wij voor de verenigingen van meer-

waarde. De bouwtechnische kennis en product-

kennis van tennisverenigingen is namelijk matig. 

De KNLTB heeft, mede in samenwerking met 

VTN de publicatie ‘Baansoorten in beeld’ uitge-

bracht, waarin alle aspecten rondom tennisbanen 

beschreven staat. Dus indien een vereniging zich 

goed informeert, komen ze goed beslagen ten ijs. 

Verder is de samenwerking tussen VTN-leden en 

de tennisverenigingen goed te noemen. VTN-

leden zijn voor de verenigingen een betrouwbare 

partner. Zij bieden de opdrachtgever een hel-

dere offerte en staan garant voor kwaliteit. Dit 

door zich strikt te houden aan de afspraken die 

gemaakt zijn met NOC*NSF/Isa Sport en KNLTB. 

 

Welke trends en ontwikkelingen ziet VTN de 

afgelopen tijd in de tennisbaanbouw?  

De laatste jaren is er een zeer sterke opkomst 

van roodzandkunstgrasbanen en voor het eerst 

dat het aandeel graveltennisbanen onder de 

50 procent is gezakt. Dit toont zeker de wens 

voor all weather banen aan en dit zal zich 

naar mijn mening zich nog wel doorzetten. 

Roodzandkunstgrasbanen bestaan uit een dicht 

getufte kunstgrasmat, ingestrooid met een rood 

keramische korrel. Deze infill ligt op het kunst-

gras waardoor een sliding goed mogelijk is. Ook 

wordt dit soort banen wel aangeduid met de 

term zandkunstgras, maar dat is een verouderde 

benaming. Tegenwoordig gebruiken we alleen 

nog de term roodzandkunstgras. 

 

Hoe ziet de toekomst eruit voor de tennissport 

c.q. voor de tennisbaanbouwers? 

VTN ziet, ondanks een terugloop van clubleden, 

de ontwikkelingen positief tegemoet. Zij ziet 

een toename in haar ledenbestand, waardoor 

haar marktaandeel naar 80 procent zal stijgen. 

Hierdoor is in de tennismarkt de meerwaarde van 

VTN-leden wel aangetoond en kan gesteld wor-

den dat in Nederland met zekerheid 80 procent 

van alle tennisbanen gekeurd wordt en voorzien 

is van een certificaat. 

Er is volop beweging in de wereld van de tennisbaanbouw: er is verschuiving op het gebied van zowel baantypen als inrichtingselementen. 

Eén van de trends zijn roodzandkunstbanen. In de hierna volgende Fieldmanagers gaan wij dieper op de verschillende aspecten van tennis-

baanbouw in. Marco van de Pas is voorzitter van de Vereniging Tennisbaanbouwers Nederland (VTN). Deze club doet zijn best om kwaliteit 

waar te borgen. Vijf vragen aan Van der Pas over de activiteiten van VTN en hun betekenis voor de tennisverenigingen.
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Tennisbaanbouwers in beeld
De aftrap van vast onderwerp tennisbaanbouw

Isa Sport, Koninklijke Nederlandse Lawn Tennis 

Bond (KNLTB) en VTN hebben afspraken 

gemaakt die zijn vastgelegd in een kwali-

teitskeurmerk. Leden van de VTN zijn: AA 

Sportsystems, Arcadis, Edelgrass, Heijmans, 

Rooden, Van Kessel, De Meent, Oranjewoud, 

Perfect, Tennisbouw Nederland BV, Ton de 

Rooij Tennis, Uithol en Wijnbergen Sportbouw 

BV.

Marco van de Pas, projectleider bij Heijmans Sport.                  


